
ZPRÁVA O VYŘIZOVÁNÍ DOTAZŮ A PŘIPOMÍNEK ČLENŮ 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA 

 
Ke dni 11.11.2004 obdr�el odbor kanceláře primátora na vědomí tyto odpovědi na dotazy 
zastupitelů vznesené na XVIII. zasedání zastupitelstva města.    
 
 
�ádost zastupitelky Ing. Marie Paukejové � �ádám o zaslání kopií smluv na činnosti 
privatizované z org. Veřejné slu�by České Budějovice, p. o. 
 
 
Odpovídá Ing. Ivana Popelová � náměstkyně primátora  
 
Na Va�i �ádost sdělujeme, �e po konzultaci s právním oddělením odboru kanceláře primátora 
nepova�ujeme za vhodné posílat kopie smluv třetím osobám. Jako členka zastupitelstva města 
máte právo na informace, nicméně současně nará�íme na obchodní zákoník a ustanovení o 
obchodním tajemství. 
Va�emu po�adavku bude vyhověno umo�něním nahlédnutí do smluv, které po�adujete. Pokud 
budete mít zájem o odpověď na nějaký konkrétní dotaz, týkající se předmětu smlouvy, 
zejména otázky financování, garancí, zaji�tění úkolů, pravděpodobně nebude problematické, 
zaslat Vám odpověď na něj po�tou. Nikoliv v�ak smlouvu jako celek. Pro vyhovění Va�í 
�ádosti se, laskavě, obraťte na vedoucího právního oddělení JUDr. Homolku, který Vám 
smlouvy předlo�í k nahlédnutí. 
 
    
Podnět zastupitelky Mgr. Jany Menzelové � V leto�ním roce věnovalo město České 
Budějovice nebývalou pozornost ul. El. Krásnohorské � vzorný úklid a údr�ba zeleně, 
vyspravení komunikace. Tato ulice slou�í obyvatelům zdej�í části Suchého Vrbného 
předev�ím jako klidová zóna, jich� ve Vrbném není mnoho. V poslední době je ov�em 
tato komunikace více vyu�ívána jako �závodní dráha automobilů�, ačkoliv vjezd do této 
ulice je z ulic J. z Poděbrad a J. Hory zakázán. Proto �ádám o věnování zvý�ené 
pozornosti městské policie k tomuto problému a zároveň hledání cesty k dodr�ování 
pravidel silničního provozu tak, jak jsou označeny dopravními značkami. 
 
 
Odpovídá doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc. � primátor města  
 
K Va�emu dotazu na XVIII. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice se vyjádřila 
Městská policie České Budějovice. Stanovisko přikládám: 
 
V době, kdy jsme obdr�eli podnět zastupitelky Mgr. Jany Menzelové probíhala v ul. El. 
Krásnohorské před kři�ovatkou s ulicí J. Čapka úplná uzavírka pozemní komunikace z 
důvodu rekonstrukce komunikace v délce cca 100 m. Vjezd do ulice El. Krásnohorské je z ul. 
J. z Poděbrad a z ul. J. Hory omezen dopravní značnou č. B11 �zákaz vjezdu v�ech 
motorových vozidel�, jedná se v�ak o bě�né dopravní značení omezující provoz na pozemní 
komunikaci (dle zák. č. 361/2000Sb., o provozu na pozemních komutacích), nikoli o označení 
jakési �klidové zóny�. Za přítomnosti hlídky, která na místě zji�ťovala skutečný stav věci, tj. 
cca 1 hod., zde nedo�lo k �ádnému poru�ení pravidel silničního provozu ani k jinému 
přestupkovému jednání.     



Hlídka na místě kontaktovala obyvatele přilehlých domů, pro zji�tění, kdy nejčastěji dochází 
ke zmiňovanému přestupkovému jednání. Obyvatelé v�ak o takovémto jednání nic nevěděli. 
Dále bylo v této lokalitě provedeno několik kontrol zaměřených na dodr�ování dopravního 
značení v různých časových intervalech. Při těchto kontrolách nebylo zji�těno �ádné 
poru�ování dopravního značení či jiné přestupkové jednání. I nadále bude Městská policie, 
v rámci svého personálního a technického zabezpečení, věnovat této lokalitě zvý�enou 
pozornost.  
V případě zji�tění nedodr�ování dopravního značení či jiného protiprávního jednání, volejte 
neprodleně linku 156, popř. 158 (Policie ČR). Na�i strá�níci budou na místo vysláni v co 
nejkrat�ím mo�ném čase k vyře�ení celé situace. Musím v�ak zdůraznit slovo �mo�ném�, 
proto�e zále�í na zhodnocení bezpečnostní situace v celém na�em městě.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


